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Solvej Rob: ‘’Hij beet en schopte van zich af’’
14 december 2021, 08:36 Dressuur

In Beuningen behaalde Solvej Rob begin december met haar Ivano van de Vogelzang
(v. Rock Forever) met 62,57% een mooie derde plaats in de Lichte Tour. 
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‘’Hij beet en schopte van zich af’’
‘’Ik heb Ivano van de Vogelzang, die wij De Leeuw of Leeuwtje noemen, als driejarige in training gekregen van zijn fokker. Ik heb

ook zijn moeder en een aantal halfbroers en -zussen gereden! Hij werd als 1,5-jarige al uit de opfok gehaald, omdat hij daar de

boel gek maakte. Toen hij bij mij kwam, was hij zo onzeker dat hij letterlijk van zich af beet en schopte. Er werd al snel gezegd

dat hij geen paard is, maar een leeuw; vandaar zijn bijnaam. Ik heb al vrij veel paarden zadelmak gemaakt, maar hij was toch wel

een van de moeilijkste. Het heeft ook heel lang geduurd, omdat hij zo ril en onzeker was. Toen ik hem uiteindelijk op L1-niveau

reed op wedstrijd, is hij terug gegaan om te verkopen. Maar omdat hij zo extreem heet was, was hij eigenlijk niet geschikt voor

de verkoop. Uiteindelijk is hij terug naar mij gekomen en heeft mijn vader hem voor mij gekocht, omdat ik zo blij met hem was!’’,

vertelt Solvej. 

‘’Echt mijn vriendje’’
‘’Ik kan wel een boek schrijven over zijn eigenzinnige karakter en alles wat we samen hebben meegemaakt. Hij was zo eenkennig

dat ik tot het Z2 geen één proef heb kunnen rijden zonder vooraf te longeren en zelfs dan was hij zo heet dat hij in elke proef wel

een rondje wilde bokken. Mensen maakten dan wel eens de opmerking tegen mijn stiefvader ‘’Koop dat kind toch eens een

fatsoenlijk paard’’ of ze vroegen aan mij of hij nu nog steeds niet zadelmak was. Na een training op locatie at hij soms een week

lang niet, dus behalve een hele zoektocht naar het ideale voer en onbeperkt ruwvoer heb ik hem toen maar 24/7 buiten gezet in

de hoop dat hij meer rust vond. Des te leuker vind ik het dat hij nu zo ontzettend hard zijn best voor me doet! Hij heeft niet het

makkelijkste lijf, hij is best wel overbouwd, en hij heeft een heel bijzonder karakter maar hij is echt mijn vriendje en wilt het altijd

goed doen. Hoe hoger het niveau wordt, hoe meer rust hij zelfs lijkt te vinden! Hij begrijpt nu wat er van hem verwacht wordt en

wordt er zelfs rustig van als we een proef oefenen, omdat hij dan precies weet wat er komen gaat’’, vertelt Solvej trots.
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Steeds iets spectaculairder
Inmiddels is De Leeuw dertien jaar oud en loopt hij Lichte Tour. ‘’Voor de wedstrijd in Beuningen had ik als doel gesteld echt op

ontspanning en harmonie te rijden. Het is gewoon geen paard dat je onder druk moet zetten en daar houd ik sowieso zelf niet

van. Ik wil vooral technisch zo goed mogelijk leren rijden en vanuit de harmonie steeds iets spectaculairder rijden, omdat hij

vanuit nature niet heel spectaculair is.’’

Acht procent juryverschil
‘’Toen ik opstapte was hij al gelijk heel erg aan. Dus die ontspanning kreeg ik er helaas niet helemaal in en daar was ik zelf ook

niet helemaal tevreden over; ik had ook acht procent juryverschil. In de proef was ik er niet helemaal bij; ik had het idee dat het

allemaal langs me voorbij ging. De afgelopen keren heb ik heel fijn ontspannen en harmonieus kunnen rijden, maar dan mist

eigenlijk dat sprankje extra. Ik denk dat die spanning nu voor de ene jury wel in mijn voordeel heeft gewerkt, omdat het er wat

minder braafjes uitzag. Mijn doel voor de komende tijd is echt om daarin een middenweg te vinden.‘’

‘’Ik raak de tel kwijt’’
Solvej is niet van plan ooit nog een andere ruiter de zoeken voor haar talentvolle paard. ‘’Hij mag voor altijd bij mij blijven, dus we

gaan kijken hoe ver we samen kunnen komen. Hij heeft nog wat moeite met de galop, dat zie je terugkomen in de wissels en de

pirouettes. En zelf moet ik ook nog een beetje leren tellen bij de wissels om de pas, want bij een stuk of zes raak ik de tel kwijt!

De piaffe en passage zijn zijn sterkere punten, dus ik hoop wel ooit de Zware Tour of Grand Prix te kunnen starten met hem’’,

sluit Solvej af. 

Bron: Hoefslag, overname zonder bronvermelding én schriftelijke toestemming via webredactie@mediaprimair.nl is niet

toegestaan 
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